

Silicon Sensor International AG

Charlottenstrasse 57, 10117 Berlin
Telefon: 030 / 20 94 57 10, Fax: 030 / 20 94 57 19



Pressemitteilung

Silicon Sensor International AG, Charlottenstrasse 57, 10117 Berlin
Frankfurter Wertpapierbörse, Prime Standard
WKN: 720190, ISIN DE0007201907

Silicon Sensor plant erstmals Dividendenzahlung

15.03.07

Der Aufsichtsrat und der Vorstand der Silicon Sensor International AG haben beschlossen, der Hauptversammlung der Gesellschaft vorzuschlagen, erstmals in der Firmengeschichte eine Dividende in Höhe von 0,10 Euro pro Aktie an die Aktionäre auszuzahlen.

Basis für diese Entscheidung waren die sehr guten Ergebnisse des Geschäftsjahres 2006 und der weiter anhaltende Wachstumstrend der Gesellschaft. Die endgültigen Zahlen des Geschäftsjahres 2006, die sich gegenüber den vorläufigen Zahlen vom 13.02.2007 nochmals verbessert haben, werden am 28.03.2007 veröffentlicht.

Weitere Angaben erhalten Sie im Internet unter: <http://www.silicon-sensor.com> oder unter Tel: 030 / 20 94 57 10

Silicon Sensor International AG
Der Vorstand

Silicon Sensor International AG

Charlottenstrasse 57, 10117 Berlin
Telefon: 030 / 20 94 57 10, Fax: 030 / 20 94 57 19



Press release

Silicon Sensor International AG, Charlottenstrasse 57, 10117 Berlin
Frankfurter Wertpapierbörse, Prime Standard
German Security no. 720190, ISIN DE0007201907

Silicon Sensor planning first-ever dividend payout

March 15, 2007

For the first time in the company's history, the supervisory and executive boards of Silicon Sensor International AG will recommend to the general meeting a payout to shareholders of €0.10 per share.

The decision was made in view of excellent results reported for the 2006 business year and continuing corporate growth. Final statistics for 2006, which show even better performance than the provisional figures published on Feb. 13, will be released on March 28, 2007.

For more information see our website at: <http://www.silicon-sensor.com>
or call +49-(0)30 – 20 94 57 10

Silicon Sensor International AG
The Executive Board